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♥ ♥ ♥   De voorzitter aan slag 

 
Beste bridgers, 
 
Een nieuwe ‘Open Kaart’, Angeline heeft er weer een mooie editie van gemaakt. 
Het seizoen 2024 – 2025 is alweer voor de helft voorbij, maar er staat nog genoeg op 
stapel. Zo gaan we op zaterdagmiddag 1 februari een extra drive organiseren ten gunste 
van het Sneker hospice De Kimme. Het bijzondere van dit hospice is dat al het geweldige 
werk dat daar verricht wordt, op één betaalde kracht na, allemaal door vrijwilligers 
gedaan wordt. In 2025 wordt het hospice verbouwd, Aya vertelt daar in haar interview 
ook over. Een uitnodiging voor deze drive wordt medio januari verstuurd.  
Natuurlijk zijn we wat onze competities betreft benieuwd of de herfstkampioenen hun 
status kunnen handhaven en hoe het de gepromoveerden en gedegradeerden vergaat. 
Namens het bestuur wens ik iedereen een gezond en vrolijk 2025 toe! 
 
Jan Jaring Dooper 
 
 

♠ ♠ ♠ ♠  Interview 

Bridge betekent niet voor niets ‘brug’; bridgen doe je samen! 
Een interview met ons nieuwe bestuurslid Aya Ottenhoff. 

 
Ik word overweldigd door het prachtige uitzicht als ik het 
appartement van Aya en Ger Ottenhoff aan de Graaf 
Adolfstraat in Sneek binnenga. Van hieruit kijk je over het 
panorama van de rode daken van Sperkhem en in de verte zie 
je de Oudvaart. 
‘We konden vanuit ons raam de intocht van Sinterklaas zien,’ 
zegt Aya. 
Aya is 68 jaar en getrouwd met Ger. Samen hebben ze 6 
kinderen, 3 van Aya en 3 van Ger.  
 
Oldenzaal en verder 
Aya is geboren in Oldenzaal als oudste van  zes kinderen. Haar 
vader was arts en nu, na zoveel jaar, denkt ze wel eens dat 
daar haar hart lag. 

OPEN
KAART



‘Ik had iets moeten bedenken, zodat ik toch nog in de zorg verder had kunnen gaan, maar ja, 
met mijn vakkenpakket was dat niet mogelijk.’ 

Intermezzo: 
Wat heel grappig is (toeval bestaat niet) is dat Aya en ik op dezelfde middelbare 
school gezeten hebben: het Twents Carmellyceum. Ik zat een klas hoger dan zij. We 
hebben zelfs dezelfde richting gekozen: gymnasium alfa. Heel veel talen en 
geen/weinig exacte vakken. Natuurlijk konden we veel herinneringen aan die tijd 
uitwisselen! (AK)  

Op jeugdige leeftijd heeft ze al leren bridgen. Op haar 18e is ze uit huis gegaan, haar 
toekomst buiten Twente zoekend. Het bridgen raakte in de vergetelheid. 
 
Didam 
Aya heeft in Arnhem de Schoeversopleiding gevolgd, eerst Nederlands en later ook Europees. 
Ze vond werk bij een bouwbedrijf (VBI, dat maakt betonplaten voor in de bouw) als 
directiesecretaresse. Ze ging in Didam wonen. In die tijd leerde ze haar eerste man kennen 
met hem kreeg ze drie kinderen.  
Inmiddels had ze bij dit bedrijf ander werk gekregen bij de afdeling Communicatie en PR. 
‘Toen mocht ik onder andere deelname aan vakbeurzen organiseren en kerstpakketten 
samenstellen. Een heel afwisselende en leuke functie!’   
De bouw maakte zware tijden door, maar Aya overleefde de eerste ontslagronde. En ze 
leerde Ger kennen, die ook bij VBI werkte. Maar Ger woonde in Sneek. Ze moesten kiezen 
tussen Sneek en Didam, of ergens anders. Maar dat bleek niet nodig. Aya overleefde de 
tweede ontslagronde niet. Ze trouwden en Aya verhuisde in 2013 naar Sneek. 
 
Sneek 
‘Ik had geen zin om hier in Sneek niets om handen te hebben. Ger had zijn werk en ik 
thuiszitten, dat vond ik maar niets. Omdat een nieuwe baan niet wilde lukken, heeft Aya 
vrijwilligerswerk gezocht en gevonden.  
‘Het Antoniusziekenhuis zocht mensen die eten wilden rondbrengen bij hun cliënten thuis. 
Een soort tafeltje dekje dus. Je brengt niet alleen het eten rond, je bent ook de ogen en oren 
voor de zorg, een soort extra controle.’ 
Aya doet dit nog steeds, ook op feestdagen! 
Daarnaast werkt ze als vrijwilliger in het hospice in Sneek.  
‘ik wil graag zinvol werk doen, iets betekenen voor anderen, het gevoel hebben dat mijn 
inzet er echt toe doet. En dat vind ik bij het hospice. Nu ben ik toch nog in ze zorg werkzaam, 
wat ik diep in mijn hart altijd gewild heb.’ 
Het fijne ervan, zo zegt Aya, is dat de gast en zijn of haar familie centraal staat. Er is geen 
tijdsdruk, geen werken op schema. In principe proberen ze mogelijk te maken wat de gasten 
aan het eind van hun leven nog willen. Het hospice draait helemaal op een team van ruim 
100 vrijwilligers.  
‘En het goede nieuws is, dat we binnenkort mogen uitbreiden. We krijgen er twee kamers bij 
en de bestaande vier kamers worden wat groter. We gaan voor een half jaar naar het 
Wumkeshús tot de verbouwing achter de rug is.’ 
 
Bestuur   
‘Ik ben door Jan gevraagd of ik in het bestuur wilde komen. Ik heb zonder aarzelen ja gezegd. 
Je kunt je wel afzijdig houden, maar iedere organisatie heeft extra handen nodig. Eigenlijk 



kom je dan vanzelf een keer aan de beurt. En zo kijk ik ertegenaan; ik ben er gewoon 
ingestapt en draai nu mee.’ 
 
Bridgen 
 

 
 
Aya en Ger waren met vrienden op vakantie en dat waren thuisbridgers. Het leek hun een 
goed idee dat Aya en Ger ook zouden leren bridgen. Aya had immers in haar jeugd al 
gebridged en Ger had een achtergrond van klaverjassen. En als je de basis al kent, dan moet 
je het toch kunnen leren! Een belangrijke reden was ook, dat Ger en Aya iets samen wilden 
doen, naast hun gescheiden hobby’s en bezigheden. 
‘We zijn weer bij nul begonnen en hebben het eerste boekje van Berry Westra doorgewerkt.’ 
Ze hebben eerst les gehad bij Klaas Looper en later bij Dieuwke en Volkert Deen.  
‘Klaas had ons eerst en later Dieuwke ook nog een keer aangemeld bij een speciale drive die 
door de bridgebond georganiseerd werd: de beginnersdrive. De eerste keer speelden we in 
Groningen, de tweede keer in Leeuwarden. Drie spellen in een half uur, echt afgestemd op 
beginners dus. En het ging best aardig!’ 
Nu spelen ze inmiddels als paar samen op de maandagvond in de laagste lijn. 
Waar lopen ze nog vaak tegenaan? 
‘Wat we ervaren, is dat er niemand is die je kan corrigeren als je een fout maakt. Want we 
hebben vaak zelf niet eens door dat we die fout maken. En dus maken we dezelfde fout 
iedere keer weer. Een voorbeeld is in de dubbele renonce uitkomen of het maken van een 
goed speelplan. Dat hebben we dan niet of te laat door. Of in een te laag contract eindigen of 
de extra slagen missen die je had kunnen maken.’  
Het is soms moeilijk om als paar te denken, vindt Aya. Om te denken in termen als ‘onze 
handen samen’ in plaats van alleen de eigen hand. Aya en Ger hebben daarom afgesproken 



zich strikt te houden aan het systeem uit het eerste boekje van Berry: met twaalf punten 
openen, etc. Pas later is er ruimte voor dingen die afwijken. 
Wat wel afwijkt is hun ambitie. Maar ze maken er geen ruzie om. 
‘Ik heb het wel meegemaakt, paren die ruzie maken. Wij hebben afgesproken dat we dat 
echt niet gaan doen. Dat gaan we elkaar niet aandoen. Bovendien zijn we het meeste toch 
alweer vergeten als we weer thuis zijn. We blijven lekker samen op de maandagavond 
bridgen. Misschien dat er in de toekomst nog een extra bridgemiddag of -avond aankomt, 
maar voorlopig nog niet. 
Wat vindt ze leuk aan bridge? 
‘Bijvoorbeeld dat je met geen of nauwelijks punten soms toch nog goed kunt scoren. 
Bijvoorbeeld als van een vijfkaart de vijfde kaart een slag oplevert, die andere paren niet 
maken. Dat blijft de uitdaging! Maar het allermooist is, dat je na afloop van het spel elkaar 
kunt aankijken en kunt zeggen: we hebben elkaar begrepen. Met het bieden, met het 
uitspelen, we begrepen elkaar. Niet voor niets is de betekenis van bridge ‘brug’. Dat houdt 
dus in, dat je niet alleen bridget, bridgen doe je samen!’ 
 
Angeline. 

 

♦ ♦ ♥ ♥  Alle begin is moeilijk. Een gesprek met onze voorzitter. 
 

 
 
Iedereen die aan de woensdagmiddagcompetitie meedoet, heeft het ervaren: drukte en 
gezelligheid. Veel nieuwe gezichten. Dit seizoen zijn de nieuwe cursisten aan hun eigen 
competitie begonnen. 
 
Hoe het begon 
Al jarenlang was het een trend: de terugloop in leden. Dat had verschillende oorzaken, 
bijvoorbeeld opzeggen van het lidmaatschap, overlijden. Er kwamen slechts sporadisch 
nieuwe leden bij. In het begin van het seizoen 2022-2023 besloot het bestuur daarom 
energie te steken in het werven van nieuwe leden. Dit was meteen een goede aanleiding 



contact te zoeken met de Bridgesociëteit met de gedachte dat brede schouders sterker 
staan. Konden ze samen een actie opzetten? Een positief antwoord volgde.  
‘We hebben ook bij de gemeente aangeklopt voor financiële steun. En ook dat lukte,’ zegt 
Jan Jaring. Er werd een grote folderactie opgezet; overal in onze gemeente zijn folders 
bezorgd. 
 
De cursus 
In februari 2023 is de cursus van start gegaan. De groep bestond toen uit 8 nieuwe cursisten. 
De lessen vonden eerst plaats in de zaal van de Bridgesociëteit, in eerste instantie door twee 
docenten van hen. Later kwam Jan Jaring er als docent bij. Toen werd er afwisselend op de 
dinsdag bij de Bridgesociëteit en op de woensdagmiddag in ons gebouw gebridged. 
Bij ons werd er geoefend met spellen waarvan de theorie die week ervoor uitgelegd was. Ze 
gebruikten daarvoor spellen die Jan Jaring van tevoren had uitgezocht. ‘Nu konden de 
cursisten in het echt zien hoe het bieden/spelen had gemoeten en niet alleen op papier.  
We hebben ze bewust op de woensdagmiddag laten meedraaien. De locatie hadden we en er 
is altijd begeleiding aanwezig. Zo konden ze de sfeer proeven en op een leuke manier 
kennismaken met onze clubcompetitie, zelf ervaren hoe het er op een reguliere speelmiddag 
aan toe ging.’ De bedoeling was tot het eind van het seizoen 2023 – 2024 tweemaal 12 lessen 
te organiseren. Jan Jaring: ‘Ik zag het voor mezelf ook wel als een uitdaging. Zou ik in staat 
zijn mijn kennis goed over te dragen; de spellen en de theorie voor de cursisten begrijpelijk 
te maken?!’  
 
De zomer 
In de zomer van 2023 stonden de lessen stil. Dat was jammer, want nieuwe kennis verdwijnt 
snel. Daarom heeft Jan Jaring gedurende de hele zomer eenmaal per week een cursusdag 
georganiseerd, telkens bij een andere cursist thuis.  
‘Ik wilde kilometers maken, het moest niet wegzakken. Het was 
spelen (met uitgezochte spellen) en heel veel uitleg van mij 
erbij. De cursisten waren leuke, enthousiaste en leergierige 
mensen, de meesten tussen de 65 en 75 jaar. Meestal waren er 
tijdens zo’n ‘lesdag’ tussen de 4 en 8 cursisten aanwezig. Mijn 
uitdaging kwam uit. Het was niet alleen gezellig, ik vond het zelf 
ook leuk: ik kon inderdaad wat overdragen. Bijkomend effect 
was, dat ik er zelf ook veel van heb geleerd. Als je iets moet 
uitleggen, dan moet je met goede argumenten komen. 
Daarmee heb ik zelf ook een beter inzicht in het spel gekregen!’ 
 
Het vervolg 
Na de vakantie werd verdergegaan met Barry Westra’s ‘Flits 1’ en na de jaarwisseling met 
‘Flits 2’. Soms organiseerde Jan Jaring tussendoor nog wat extra lessen op de vrijdagmiddag. 
De cursisten hadden inmiddels een eigen appgroep. De appgroep bestaat overigens nog 
steeds, daaruit blijkt wel hun enthousiasme. Intussen kwamen er ook wat nieuwe cursisten 
bij en ook cursisten die al enige ervaring hadden maar hun kennis nog wat wilden 
bijspijkeren. In april 2024 was de cursus afgelopen. Alle cursisten kregen de mogelijkheid zich 
als nieuw lid op te geven bij of de Bridgesociëteit of bij onze club of bij beide clubs en mee te 
doen aan de competitie. De meesten van hen zijn bij beide clubs lid geworden. Voor ons 
heeft dat geresulteerd in 12 nieuwe leden en 4 nieuwe instromers! 

Deze foto van Onbekende 

https://www.sclera.be/fr/picto/detail/21558
https://creativecommons.org/licenses/by-nc/3.0/


En ook nu heeft Jan Jaring weer op persoonlijke titel de hele zomer lang bij cursisten thuis 
lesgegeven. 
 
De competitie 
De opzet is dat de cursisten spellen spelen waarmee ze uit de voeten kunnen, gebaseerd op 
wat ze het afgelopen jaar geleerd hebben. Met name de basis komt iedere keer terug: sans 
atoutcontracten en (met name de hoge) kleuren bieden en afspelen. Niets is namelijk zo 
frustrerend en ontmoedigend als je geconfronteerd worden met spellen waar je niets van 
snapt en dat je er daarom dan ook niets van bakt. Jan Jaring zoekt voor elke 
woensdagmiddag spellen uit. ‘Ik heb een enorme voorraad spellen aangelegd, waar ik dan 
een greep uit doe. Ik bouw deze competitie ook langzaam op.  

- Verschillende contracten bieden, sans atout en kleuren, met als doel het goede 
eindcontract te vinden 

- Afspelen: hoe kun je het contract maken en hoe kun je extra slagen ontwikkelen.’ 
In eerste instantie werden en drie spellen per half uur gespeeld en nu is het vaak al vier. De 
cursisten spelen met de klok van de ‘echte’ competitie mee.  
Nieuwe dingen zijn best moeilijk. Hoe werkt een biddingbox ook alweer? En hoe vul ik ‘het 
kastje’ in en ook nog met het goede contract? Soms wordt ook de arbiter geroepen en ook 
dat is leren. Er wordt door Lex echt serieus gearbitreerd! Aan het eind van de middag volgt er 
een officiële uitslag, wat altijd tot veel reuring leidt. Nu is het nog zo dat de cursisten om 
13.00 uur bij elkaar komen. Dan behandelt Jan Jaring een klein onderwerp, waarvan hij kort 
de haken en ogen uitlegt. Dat onderwerp komt dan in de spellen van die middag terug. 
Hoe bevalt hen hun? ‘Volgens mij prima. Ze zijn reuze enthousiast en daar geniet ik ook van! 
Het is altijd gezellig en er heerst een goede sfeer. Het speelniveau gaat ook vooruit. Ik kan 
zien dat ze sprongen maken.’  
 
Hoe gaat het verder? 
De spellen die Jan Jaring uitzoekt worden langzamerhand wat ingewikkelder. Er komen 
conventies bij zoals Stayman en Jacobytransfers. Sinds kort komen ook de volgbiedingen aan 
bod. Voorlopig blijft deze C-groep in dezelfde samenstelling spelen. Dat zijn vier tafels, acht 
paren dus. Er is nog geen sprake van promotie naar of degradatie vanuit de reguliere B-lijn. 
Aan het eind van dit seizoen wordt bekeken en besproken hoe het verder gaat.  
Jan Jaring: ‘Het komend halfjaar wil ik herhalen wat ze gehad hebben en zo de basis 
versterken. En dan komen ook de preëmptieve biedingen en het azen vragen op tafel.’  
 
Wij kunnen als clubgenoten voorlopig nog volop meegenieten van het plezier en de gezellige 
en drukke woensdagmiddagen. 

 

 Deze foto van Onbekende auteur is gelicentieerd onder CC BY 

https://maken.wikiwijs.nl/124454/Jeugdbridge_Intro
https://creativecommons.org/licenses/by/3.0/


♠ ♥ ♦ ♣  promotie en degradatie/winnaars september-december 2024 
 

De eindstand van de eerste competitiehelft van alle vijf competities kunnen jullie op onze 

site vinden. Waren er nog verrassingen? 

Op de woensdagmiddagcompetitie hadden Jacob en Age een ongelooflijk sterke eindsprint: 

ze scoorden op de laatste middag ruim 74 %! Daarmee wisten ze Esther en Gerrit nog net te 

passeren en werden ze eerste in de A-lijn. In de B-lijn eiste het nieuwe paar Janny en Froukje 

direct de eerste plaats voor zich op. Promoveren dus.  

Van de nieuwe cursisten hebben Piet en Wilma in hun lijn een duidelijk visitekaartje 

afgegeven: met voorsprong werden zij eerste. 

Op de woensdagavond namen Sanne en Durk in de A-lijn ook pas tijdens de laatste avond de 

koppositie over. Jammer voor Henk en Gerrit. In de B-lijn promoveren Lusy en Jellie na een 

halfjaar afwezigheid naar de A. 

Op de maandagavond 6 tafels is de hegemonie van Henk en Domien doorbroken: Esther en 

Gerrit scoorden gemiddeld 2,5 % beter! In de B-lijn waren Simon en Age duidelijk de 

sterkste: zij promoveren weer terug naar de A! In de C-lijn promoveren Gerrit en Annie als 

best geplaatsten. Ze waren eerder gepromoveerd, weer gedegradeerd en nu dus weer 

promotie!  

Op de maandag 7 - 1 veroverden Henk en Angeline na heel lange tijd weer de eerste plaats. 

Afwachten maar of ze dat ook in de tweede helft kunnen vasthouden. Niek en Willem bleken 

overduidelijk niet in de B-lijn te horen. Ze gaan weer terug naar de A. 

In Oosthem op de maandagmiddag is ook een nieuw paar herfstkampioen geworden: Fets 

en Nelleke. En dat was een prestatie, omdat er zestien paren meededen. Na nieuwjaar 

splitst deze competitie zich in twee lijnen. 

 

♣ ♣ ♣ ♣  Oproep: SnitSimmer 2025? 
Al 22 keer is er in de maand september de SnitSimmer georganiseerd. Heel lang, zeker in het 

begin, deden er wel 160 paren mee. De laatste jaren waren 80 paren het maximum, mede 

doordat het aantal beschikbare speellocaties minder werd. Dit had niet tot gevolg dat de 

drive minder geslaagd was. Integendeel! 

Natuurlijk zou het prachtig zijn als we in 2025 en volgende jaren de traditie van de 

SnitSimmer kunnen voortzetten. Dat staat echter nog niet vast. De mensen van het 

organiserend comité hebben aangegeven het stokje zo langzamerhand te willen overdragen. 

Dat is begrijpelijk en we zijn hen natuurlijk heel dankbaar voor de  jarenlange inzet. Nieuw 

bloed is echter voor de continuïteit van dit evenement beslist nodig.  

We hopen natuurlijk dat de SnitSimmer 2025 weer een even groot succes gaat worden. 

Daarom zijn we op dit moment op zoek naar iemand die de algehele leiding van de 

SnitSimmer op zich wil nemen. De huidige commissie staat garant voor alle noodzakelijke 

ondersteuning. Wie heeft zin om dit te gaan doen?  

Heb je belangstelling, wil je eerst wat meer informatie, heb je vragen, wil je weten wat het 

allemaal inhoudt? Neem dan contact op met Jan Jaring. (06-49831409) 



 

In Memoriam: Henk Oswald, Jan Posthuma en Gien Schild. 

 

Aan het begin van de nieuwe competitie ontbraken deze drie leden van onze club. Jan was 

de nestor van de club, hij is in mei overleden. Henk in juni van dit jaar. Gien is in oktober 

overleden. 

Jan is jarenlang lid geweest van onze club. Hij speelde mee in alle competities, meestal met 

Marian, maar ook met andere partners. Altijd even aimabel en charmant. En natuurlijk 

kwam in de laatste ronde het glaasje oude jenever op tafel. Hij is competitieleider geweest 

en hij heeft heel veel cursussen gegeven. Er zijn vast nog wel leden te vinden die van hem les 

hebben gehad. Hij was ook arbiter. Dat heb ik niet meer meegemaakt, maar ik denk dat hij 

op een allervriendelijkste manier mensen de regels kon uitleggen. En, hij is niet alleen van 

groot belang voor onze club geweest. Hij heeft ook in het bestuur van het district Friesland 

gezeten. Een leuke anekdote hoort daarbij: 

Jan werd gebeld door een dochter van een medebestuurslid. Die vertelde dat haar vader iets 

voor het district moest aanleveren via de computer, maar daar had de man wat problemen 

mee. ‘U begrijpt dat wel, mijn vader is ook al over de zestig.’ 

Jan, inmiddels al ruim in de zeventig beaamde desondanks deze uitspraak. ‘Dat snap ik 

natuurlijk. Geen zorgen, ik regel het wel.’ En dat heeft hij ook gedaan. 

 

Henk Oswald had een paar passies en een daarvan was bridgen. Niet voor niets stond op zijn 

rouwkaart de tekst (in Harlinger dialect): “Ik hef myn laatste speultje speuld.” Daarnaast was 

hij in zijn jongere jaren een talentvol atleet, getuige zijn uitspraak: ‘Bij de 200m hardlopen 

was ik toen ik op mijn top zat zelfs sneller dan de recordtijd van Daphne Schippers!’ En de 

allergrootste passie waren de tegels. Overal in zijn huis waren die te vinden: grote tableaus 

losse tegels, series. Veel tegels waarvan de mensen denken dat die Delfts Blauw zijn, zijn in 

werkelijkheid in Harlingen gemaakt. Hij heeft de tegelindustrie in Harlingen, die bijna 

volledig verdwenen was, nieuw leven ingeblazen samen met zijn vrouw Maaike en zoon 

Drikus. Drikus heeft het bedrijf voortgezet in Harlingen. 

 

Gien was jarenlang lid, een persoonlijkheid, altijd vriendelijk en altijd een verzorgde 

verschijning. Op de woensdagmiddag heeft ze met Geertje Pasma gespeeld. Vanwege haar 

gezondheid, ze liep ook moeilijk, kon ze op het eind nog maar aan een competitie 

deelnemen: ze speelde met Rietje Visser in Oosthem.  

 

Jan Jaring Dooper 

 

 

 

 



♦ ♦ ♦  ♦ Uit de boekenkast van Nico Poeisz 

Cees Sint en Ton Schipperheyn: ‘Bridgetips 1’. 

♠ A B 9 3  
♥  A V  
♦ H 7 2  
♣ 8 6 5 4  

♠ V 5 4    ♠ 8 6 

♥ 6 3 2     ♥ 10 9 8 7 5 

♦ B 9 6 3   ♦  V 10 8  

♣  A 3 2    ♣  10 9 7 

 

♠ H 10 7 2 

   ♥ H B 4 

♦  A 5 4 
♣ H V B 

 
Noord opent met 1 klaver, Zuid biedt 1 schoppen en het bieden eindigt in 6 schoppen. West start 
met ruiten 3. Zuid nam met ruiten aas, speelde een kleine schoppen naar de aas van noord en sneed 
vanuit noord naar de tien van zuid. Omdat ook klaver aas gemist wordt, is het resultaat een down. 
Kan dit beter? Ja! Deze tip komt van de beroemde bridger Truscott (naar wie de bekende Truscott-
conventie vernoemd is. 
De verklaring is simpel. Starten is vaak een onzeker gebeuren, wat is de beste kaart? Als spelers een 
lastige start hebben, geven ze vaak de voorkeur aan een ‘onschuldige’ troef. Behalve natuurlijk als ze 
troefvrouw hebben. De speeltip is dus: Zoek de troefvrouw in de uitkomende hand. 
 
Angeline 

  
 

 

   


